
Městský úřad Šlapanice

Zápis z jednání

Název Kontrolní výbor
Datum konání 14. 12. 2023, 18.00

Místo konání Restaurace Orlovna

Přítomni M. Klaška, P.Horák, M.Palásek, A.Řezníčková

Omluveni P.Mikuška

Program

1. Námět A. Řezníčkové -  projednání situace kolem bodu jednání 6. 
zasedání ZM dne 13.12.2023: Bod 13., Dodatky k veřejnoprávním 
smlouvám -  poskytované dotace z rozpočtu města.

2. Diskuse a různé

Obsah

Jednání bylo řádně svoláno a zahájeno v 18.00.

Program schválen všemi přítomnými.

Zapisovatelkou určena A. Řezníčková, ověřovatelem M. Klaška

1. Projednání podnětu

A. Řezníčková v souladu s pravomocemi KV navrhla projednání vlastního podnětu, 
týkajícího se 6. zasedání ZM, bod 13. programu. Při projednávání tohoto bodu vyšlo najevo, 
že Zastupitelstvu města byly předloženy ke schválení dodatky veřejnoprávních smluv, které 
ale nikdy nebyly Zastupitelstvem schváleny. Při projednávání bylo právním oddělením 
města sděleno, že přestože došlo k uzavření smluv neschválených ZM a na jejich základě 
k vyplacení odlišných částek dotací spolkům v rozporu se sválenou výší dotací, lze jako 
nápravu zastupitelstvem schválit navržené dodatky smluv, které situaci napravují.

Podkladem k projednání byl Zápis ze 3. zasedání ZM Šlapanice ze den 8.3.2023.

Ze zápisu vyplývá, že předložené návrhy smluv nebyly vůbec projednány, protože byly 
zastupitelům předloženy s částkami, které nemohly být přiděleny, ZM tedy při tomto jednání 
hlasovalo o protinávrhu částek, ale dle zápisu nebylo vůbec hlasováno o usnesení o 
schvalování veřejnoprávních smluv.

Následně nicméně město se spolky uzavřelo tyto smlouvy a dle těchto smluv odeslalo 
spolkům finanční prostředky v částkách, které byly odlišné od zastupiteli schválených.

6. zasedání ZM mělo tento chybný stav napravit schválením dodatků smluv.

KV diskutoval, jak je vůbec možné, aby vedení města uzavřelo smlouvy, jejichž schválení je 
v kompetenci ZM, aniž by na nesoulad se skutečným projednáním ZM příslušný odbor 
poukázal._________________________________________________________________
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Přestože byli při 6. zasedání ZM zastupitelé ujištění, že z právního hlediska je v pořádku 
náprava formou schválení dodatků ke smlouvám, KV vyjadřuje znepokojení, zda jsou dobře 
nastaveny procesy na MěÚ.

Cílem je předejít dalšímu podobnému pochybení, které by se mohlo dotknout daleko 
vyšších finančních částek.

KV navrhuje:
- uvedenou skutečnost oznámit nadřízenému orgánu pro hospodaření, který zváží 

provedení kontroly; kontrola ověří, 1. zda při březnovém projednání dotací
z rozpočtu města vzniklo usnesení a 2. jak došlo k pochybení a chybnému uzavření 
neschválených smluv a poskytnutí dotací v neschválené výši

- důsledně vyžadovat detailní zápis ze zasedání ZM, aby nemohlo dojít 
k pochybnostem ohledně schválených usnesení

- zavést opatření, které zajistí dodržování provedení usnesení ZM ve správném znění

2. Diskuse a různé

o Diskuse k otázce Územního plánu:
- Jak je možné, že Pozemkový úřad už měsíc po schválení ÚP napadl -  výzva 

k vrácení pozemku.

o Kontrola školy:
- Prověření postupu RM při schvalování účetní uzávěrky ZŠ.

Ověřil: Michal Klaška

Vyhotovila: Alena Řezníčková

Podpis
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